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Nie było tradycyjnej miej-
skiej Wigilii przed ra-
tuszem, nie będzie rów-
nież sylwestra w centrum 
Kutna. Wszystko przez 
obostrzenia związane 
z pandemią koronawiru-
sa. – Decyzje te podejmo-
waliśmy głównie z myślą 
o bezpieczeństwie nas 
wszystkich – komentuje 
prezydent Zbigniew Bu-
rzyński.

Zbliża się szczególny czas 
świąt Bożego Narodzenia. W 
tym roku będą one wyjątko-
we pod wieloma względami. 
– Trudny dla nas wszystkich 
czas niestety wymusza wpro-
wadzenie zmian dotyczących 

organizacji imprez w okresie 
świątecznym – podaje biuro 
prasowe UM Kutno.

Jak mówi prezydent Zbi-
gniew Burzyński, w obec-
nej sytuacji, która skutkuje 
pewnymi obostrzeniami ma-
gistrat zrezygnował z orga-
nizacji w tradycyjnej formie 
wigilii miejskiej i jarmarku 
świątecznego na Placu Pił-
sudskiego. Nie będzie również 
przygotowywana szopka bo-
żonarodzeniowa.

– Z tych samych względów 
nie będziemy mogli się spo-
tkać na Sylwestrze przed Ra-
tuszem. Decyzje te podejmo-
waliśmy głównie z myślą o 
bezpieczeństwie nas wszyst-
kich. Mam nadzieję, że w do-

brym zdrowiu i samopoczuciu 
spotkamy się na wspólnym 
świętowaniu za rok – komen-
tuje prezydent Burzyński.

Mimo ograniczeń kutnow-
ska Wigilia Miejska odbyła 
się online. W niedzielę 20 
grudnia na facebooku Kut-
nowskiego Domu Kultury ży-
czenia mieszkańcom złożył 
prezydent Kutna, był  koncert 
Laureatów Konkursu Kolęd 
i Pastorałek, a także koncert 
Zespołu Pieśni i Tańca Ziemi 
Kutnowskiej.

Więcej o obostrzeniach do-
tyczących organizowania do-
mowej wigilii czy spędzania 
sylwestra oraz narodowej 
kwarantannie piszemy na 
stronie 9. •

"Decyzje podejmowaliśmy z myślą o bezpieczeństwie nas wszystkich"

Podczas Wigilii Online 
życzenia mieszkańcom 
złożył prezydent Kutna 

Zbigniew Burzyński.

W Kutnie po raz pierwszy od wielu 
lat odbyć nie mogły się Wigilia 
oraz Sylwester pod Ratuszem.

W Kutnie bez miejskiejW Kutnie bez miejskiej
wigilii i sylwestrawigilii i sylwestra

ŻYCZENIA
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W przyszłorocznym 
budżecie miasta znaj-
dzie się ważna inwe-
stycja drogowa. Chodzi 
o  przebudowę ulicy 
Jesiennej, czyli jednej z 
"wylotówek" z naszego 
miasta.

Jesienna to wylotowa 
droga z Kutna w kierun-
ku Gołębiewka Nowego i 
Ostrów, która bez dwóch 
zdań potrzebuje gruntow-
nego remontu. Do tej pory 

trwały tam prace związane 
z wymianą  sieci wodo-
ciągowej. Teraz zmieni się 
nawierzchnia fragmentu 
drogi.

– W 2019 i 2020 roku 
była i jest wymieniana 
sieć wodociągowa, te prace 
Przedsiębiorstwo Wodo-
ciągów i Kanalizacji koń-
czy. Teraz możemy więc 
przystąpić do wymiany 
nawierzchni. Jej frag-
ment od ulicy Toruńskiej 
do wysokości kościoła był 

już wcześniej zrobiony, a 
teraz wyremontujemy tę 
drogę w kierunku wyjazdu 
z miasta, czyli do przejaz-
du kolejowego – tłumaczy 
Jacek Boczkaja, Zastępca 
Prezydenta Kutna.

Z przebudowy ulicy Je-
siennej cieszy się radna 
Joanna Podemska, która 
podkreśla, że miasto nie 
zapomina o mieszkańcach.

– W poprzedniej kadencji 
mieliśmy zmodernizowany 

chodnik, później wymianę 
sieci wodociągowej. Teraz 
będzie nowa nawierzchnia 
asfaltowa, to bardzo dobra 
informacja – mówi Joanna 
Podemska.

Uchwała w sprawie przy-
jęcia budżetu na 2021 rok 
będzie poddana pod głoso-
wanie na najbliższej sesji 
Rady Miasta, we wtorek 22 
grudnia. Więcej informacji 
o sprawie znajdziecie na 
www.PanoramaKutna.pl •

Wylotówka z Kutna do remontuWylotówka z Kutna do remontu

– Teraz wyremontujemy drogę 
w kierunku wyjazdu z miasta, czyli 

do przejazdu kolejowego – tłumaczy 
Jacek Boczkaja, wiceprezydent Kutna.

Ważna informacja dla pasażerów 
autobusów Miejskiego Zakładu Ko-
munikacji w Kutnie.  Od 24 grudnia 
2020 r. do 1 stycznia 2021 r. autobu-
sy komunikacji miejskiej będą kur-
sować inaczej niż w dni powszednie.

24 i 31 grudnia autobusy będą jeździć 
zgodnie z rozkładem feryjnym. W pierw-
szy dzień Świąt Bożego Narodzenia au-
tobusy nie będą kursować, a w drugi 
dzień Świąt Bożego Narodzenia i w Nowy 
Rok autobusy będą kursować zgodnie 
z niedzielnym rozkładem jazdy.

Przypominamy:
W dniu: 25 grudnia autobusy nie kursują.
W dniach: 24 i 31 grudnia autobusy kur-

sują wg rozkładu feryjnego (bez kursów 
szkolnych) – z wcześniejszym zakończe-
niem linii nr: 1, 2, 7, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 31.

Pozostałe linie (3, 4, 5, 36, 37) kursują bez 
zmian zgodnie z rozkładem feryjnym.

W dniach: 26 grudnia 2020 r. i 1 stycznia 
2021r. autobusy kursują wg rozkładu nie-
dzielnego (świątecznego) z późniejszym 
rozpoczęciem linii nr: 4, 9, 10, 13, 14.

Pozostałe linie (1, 3, 5, 7, 12, 31, 35, 36) roz-
poczynają bez zmian zgodnie z rozkładem 
niedzielnym (świątecznym). •

Zmiany w kursowaniu
autobusów MZK

FOT. UM KUTNO

ŻYCZENIA

www.PanoramaKutna.pl 
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Instalacje elektryczne, 
teletechniczne i cen-
tralnego ogrzewania 
podłączane są na tere-
nie nowego kompleksu 
muzealnego w Kutnie. 
W budynku ratusza i Pa-
łacu Saskiego cały czas 
trwają również prace bu-
dowlane – podaje biuro 
prasowe UM Kutno.

W budynku ratusza trwają 
roboty związane z monta-
żem instalacji: elektrycznej, 
teletechnicznej, wentylacji 
mechanicznej i centralnego 
ogrzewania. Trwa również 
tynkowanie ścian wewnątrz 
budynku. Robotnicy wyle-
wają posadzki na poziomie 
poddasza. Na pierwszym 
piętrze i poddaszu monto-
wane są stelaże pod sufity 
podwieszane. Wykonywany 
jest również montaż stolarki 
okiennej na terenie całego 
obiektu i osadzanie parape-
tów zewnętrznych. Pracow-

nicy malują też elewację 
frontową. Ponadto zamon-
towano już agregat prądo-
twórczy i trwa podłączanie 
instalacji związanych z jego 
pracą.

Na budowie kompleksu 
muzealnego trwają w dużej 
mierze prace instalacyjne. W 
budynku pawilonu i łącznika 
północnego dobiega końca 
montaż instalacji central-
nego ogrzewania. Osadzono 
już witryny aluminiowe, za-
kończono też układanie pły-
tek na posadzce poddasza 
pawilonu. Niebawem roz-
pocznie się montaż windy 
w pawilonie ekspozycyjnym.

W części południowo – za-
chodniej Pałacu Saskiego 
robotnicy zakończyli prace 
montażowe przy konstruk-
cji drewnianej dachu oraz 
stropów. Dach został po-
kryty drewnianymi gonta-
mi. Na zrealizowanej części 
muru pruskiego (murowana 
ściana z cegieł poprzedzie-

lana drewnianymi belkami)  
wykonano zewnętrzne i we-
wnętrzne  tynki wapienne 
ścian. Dobiega końca roz-
prowadzanie instalacji te-
letechnicznej na poddaszu 
i parterze. Widać już efekty 
prac przy zapleczu kuchen-
nym na parterze budynku. 
Rozprowadzono instalacje 
wodno–kanalizacyjną i czę-
ściowo wykonano posadzki. 
Oprócz tego robotnicy wy-
konują montaż konstrukcji 
szachulcowej ścian, stropu 
i dachu w części południo-
wej budynku pałacu. Za-
montowano węzeł cieplny 
w piwnicy. Teraz trwa jego 
podłączanie do instalacji 
wewnętrznej c. o.   

Budowa nowego komplek-
su muzealnego i przebu-
dowa Pałacu Saskiego roz-
poczęła się w marcu 2019 
roku. Przewidywany termin 
zakończenia prac to druga 
połowa 2021 roku. •

Przewidywany termin zakończenia 
prac to druga połowa 2021 roku.

FOT. UM KUTNO

Co dzieje się na placuCo dzieje się na placu
budowy Pałacu Saskiego?budowy Pałacu Saskiego?
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Betlejemskie Światło Poko-
ju dotarło do Kutna! Światło 
z Betlejem, z Groty Naro-
dzenia Pańskiego, niesione 
przez skautów w wielkiej 
sztafecie przez kraje i kon-
tynenty trafiło w weekend 
do naszego miasta.

W 29–letniej historii Betle-
jemskiego Światła Pokoju, 

w zmieniających się warunkach 
politycznych, nigdy nie zdarzy-
ło się by Światło nie wyruszy-
ło z Betlejem w swoją drogę. 
Również i w tym roku, mimo 
niesprzyjających warunków, 
Światło może trafić do naszych 
domów, na nasze wigilijne sto-
ły!

Aby zachować właściwe zasa-
dy bezpieczeństwa i zapewnić 

odpowiedni dystans społeczny 
Światło można było odebrać 
samodzielnie, odpalając je od 
ogniska, które płonęło od piątku 
do niedzieli na Placu Marszałka 
Józefa Piłsudskiego.

–  Niechaj znak pokoju, po-
świadczenie wzajemnego zro-
zumienia i symbol pojednania 
zagości w naszych domach 
i sercach! Zachęcaliśmy przez 

kilka dni do zabrania ze sobą 
lampionu, znicza lub świecz-
ki oraz zapałek! Jednocześnie 
pamiętaliśmy i prosiliśmy 
o zwrócenie uwagi na zacho-
wanie właściwego dystansu 
oraz zasad bezpieczeństwa przy 
odbiorze Światła – komentu-
ją przedstawiciele Hufca ZHP 
Kutno. •

 Do Kutna dotarło 

FOT. HUFIEC ZHP KUTNO

Betlejemskie Światło PokojuBetlejemskie Światło Pokoju

Na początku stycznia nie 
będzie referendum w spra-
wie odwołania burmistrz 
Krośniewic – poinformo-
wał  Komisarz Wyborczy 
w Łodzi. Co jest przyczyną?

Według wcześniejszych in-
formacji, 10 stycznia 2021 
roku w Krośniewicach mia-
ło odbyć się referendum 
w sprawie odwołania Katarzy-
ny Erdman ze stanowiska bur-
mistrz. W zeszłym tygodniu 
jednak nastąpił nieoczekiwa-
ny zwrot w tej sprawie. Komi-
sarz Wyborczy w Łodzi wydał 
postanowienie o zawieszeniu 
głosowania w referendum. 
Wszystko za sprawą sytuacji 
epidemiologicznej w naszym 
kraju.

Nowa data referendum ma 
być określona odrębnym po-
stanowieniem Komisarza Wy-
borczego w Łodzi II. •

Jaka przyszłośćJaka przyszłość
burmistrz Erdman?burmistrz Erdman?

ŻYCZENIA
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Prawie 7 milionów złotych 
trafi do powiatu kutnow-
skiego z Funduszu Inwesty-
cji Lokalnych. Z tej okazji 
ostatnio odbyła się konfe-
rencja prasowa, na której 
przedstawiono szczegóły 
rządowego wsparcia dla 
naszego regionu.

W spotkaniu z dziennikarza-
mi udział wzięli starosta Daniel 
Kowalik, senator Przemysław 
Błaszczyk, a także wójt gminy 
Kutno Justyna Jasińska oraz 
wójt gminy Dąbrowice Dorota 
Dąbrowska.

Z rządowego Funduszu Inwe-
stycji Lokalnych do naszego re-
gionu trafiło teraz aż 6 855 000 
złotych. Najwięcej, bo aż 2 655 
000 złotych otrzymała gmina 
Dąbrowice. Po 1 200 000 zło-
tych otrzymały gmina Kutno 
i powiat kutnowski. Okrągły 
milion powędrował do gminy 
Krzyżanów, a 800 tysięcy zło-
tych do gminy Strzelce.

Wcześniej, w wakacje z FIL 
do powiatu kutnowskiego tra-
fiło blisko 16 milionów złotych. 
Wówczas najwięcej, bo aż 8,1 
mln złotych trafiło do Miasta 
Kutno. Pozostałe środki prze-
kazano powiatowi kutnowskie-

mu (1,7 mln zł), gminie Bedlno 
(880 tysięcy), gm. Dąbrowice 
(500 tysięcy), gminie Krośnie-
wice (578 tysięcy zł), gminie 
Krzyżanów (580 tysięcy zło-
tych), gminie Kutno (795 ty-
sięcy złotych), gminie Łanięta 
(500 tysięcy złotych), gminie 
Nowe Ostrowy (500 tysięcy 
złotych), gminie Oporów (500 
tysięcy złotych), gminie Strzel-
ce (1,2 mln złotych) i gminie 
Żychlin (500 tysięcy złotych).

– Przy drugiej transzy, o któ-
rej teraz mówimy, formuła była 
trochę inna, ponieważ trzeba 
było wskazać konkretne inwe-
stycje, które chce się wykonać 
i za pośrednictwem wojewody 
trafiało to do premiera Mora-
wieckiego. Poznaliśmy już wy-
niki, a niebawem kolejny nabór 
i myślę, że kolejne samorządy 
z naszego powiatu będą chcia-
ły otrzymać środki – wyja-
śniał Starosta Kutnowski 
Daniel Kowalik.

W ramach drugiej transzy do 
powiatu kutnowskiego w su-
mie trafi kwota w wysokości 
6 855 000 zł w ramach Rządo-
wego Funduszu Inwestycji Lo-
kalnych.

Dzięki środkom z Funduszu 
Inwestycji Lokalnych uda się 

zrealizować: 
• Budowa boiska przy Zespole 

Szkół Nr 3 im. Wł. Grabskiego 
w Kutnie (powiat kutnowski) – 
1 200 000 zł

• Budowa kanalizacji w gmi-
nie Kutno w miejscowości 
Gołębiewek (gmina Kutno) 
– 1 200 000 zł

• Montaż instalacji fotowolta-
icznych dla mieszkańców gmi-
ny Krzyżanów – 1 000 000 zł

• Przebudowa boiska gminne-
go w gminie Dąbrowice – 855 
000 zł

• Modernizacja hydroforni 
w miejscowości Dąbrowice 
wraz z wymianą złoży – 900 
000 zł

• Modernizacja hydroforni 
w miejscowości Baby wraz 
z wymianą złoży (gmina Dą-
browice) – 900 000 zł

• Budowa świetlicy w miej-
scowości Zaranna (gmina 

Strzelce) – 800 000zł
 Zadowolenia z wysokości 

środków, jakie trafiły do na-
szego regionu nie krył senator 
Przemysław Błaszczyk.

– Stawiamy na wsparcie dla 
małych samorządów, które ni-
gdy nie mogłyby liczyć na takie 
pieniądze. Ostatnio pojawiły 
się wypowiedzi włodarzy du-
żych miast, które otrzymały 
i otrzymują wysokie środki, 
że przekazanie ostatnich pie-
niędzy z FIL było polityczne. 
Jestem zdziwiony takimi ko-
mentarzami – mówił senator 
Błaszczyk.

Podczas konferencji głos za-
brały także wójt gminy Kutno 
Justyna Jasińska oraz wójt 
gminy Dąbrowice Dorota Dą-
browska. – Z dużą satysfakcją 
przyjęłam informację, że na-
sza gmina otrzymała wsparcie 
z Funduszu Inwestycji Lokal-
nych. Będziemy mierzyć się 

z bardzo dużą inwestycją, czyli 
budową kanalizacji w miejsco-
wości Gołębiewek Nowy i Sta-
ry. Warto podkreślić, że obszar 
tej inwestycji wynosi około 
10 kilometrów – mówiła wójt 
Jasińska.

Wójt D. Dąbrowska podkre-
ślała, że część pieniędzy z po-
przedniej transzy została już 
wykorzystana na bardzo po-
trzebne dla gminy inwestycje 
– remont zabytkowego ratu-
sza, gdzie siedzibę ma UG Dą-
browice, a także modernizacji 
azbestowego wodociągu gmin-
nego.

– Nigdy w tak krótkim czasie 
nie moglibyśmy zrealizować 
inwestycji bez tak dużej pomo-
cy rządu. Bardzo serdecznie 
dziękuję za to w imieniu wła-
snym, a także mieszkańców 
gminy Dąbrowice – mówiła 
z kolei wójt Dąbrowska. •

Rządowe wsparcie dla powiatu kutnowskiegoRządowe wsparcie dla powiatu kutnowskiego
Do naszego regionu trafi blisko 7 mln złotychDo naszego regionu trafi blisko 7 mln złotych

W związku z rządowym wsparciem 
dla powiatu kutnowskiego odbyła 
się specjalna konferencja prasowa.

Starostwo Powiatowe w 
Kutnie postarało się, aby 
mieszkańcy naszego re-
gionu mogli poczuć – i to 
dosłownie – magię świąt. 
W poniedziałek rozdano 
pół setki bożonarodzenio-
wych drzewek.
Powiat Kutnowski wraz z Nad-
leśnictwem Kutno z siedzi-
bą w Kutnie zorganizowało 
konkurs w mediach społecz-

nościowych. Wystarczyło na-
pisać, dlaczego choinka po-
winna trafić akurat do nas. 
Pięćdziesiąt osób, których 
komentarze zebrały najwięcej 
interakcji zostało obdarowa-
ne choinkami. Uroczystość – 
z zachowaniem reżimu sani-
tarnego – odbyła się w ponie-
działek na terenie Starostwa 
Powiatowego w Kutnie.
– Zainteresowanie konkursem 
było bardzo duże i przero-

sło nasze oczekiwania. Orga-
nizując konkurs chcieliśmy 
sprawdzić, aby mimo tych 
trudnych, pandemicznych 
czasów mieszkańcy mogli po-
czuć magię świąt. A prawdzi-
wa choinka to jeden z symboli 
Świąt Bożego Narodzenia – 
komentuje Tomasz Walczew-
ski, członek Zarządu Powiatu 
Kutnowskiego, który razem 
z radną Elżbietą Milczarską 
był pomysłodawcą konkursu. •

Starostwo rozdało świąteczne choinkiStarostwo rozdało świąteczne choinki

Starostwo Powiatowe w Kutnie zorganizowało 
konkurs wraz z Nadleśnictwem Kutno.
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W zeszłym tygodniu 
w siedzibie Urzędu Miasta 
odbyło się zebranie za-
łożycielskie Samorządo-
wej Spółdzielni Socjalnej. 
Tym samym Miasto Kutno 
i Powiat Kutnowski powo-
łały do życia nowy pod-
miot ekonomii społecznej.  
Spółdzielnia będzie miała 
za zadanie aktywizować 
mieszkańców zagrożonych 
wykluczeniem.

 Prezydent Kutna Zbigniew 
Burzyński podziękował Staro-
ście kutnowskiemu Danielowi 
Kowalikowi za przyjęcie pro-
pozycji jej utworzenia oraz za 
zaangażowanie w prace organi-
zacyjne.

– Jako walne zgromadzenie 
wspólników przyjęliśmy sta-
tut funkcjonowania Samorzą-
dowej Spółdzielni Socjalnej. 
Jak zapowiadaliśmy wcześniej 
w mediach, działamy wspólnie 
z Miastem Kutno i jesteśmy rów-
norzędnymi partnerami tego 

przedsięwzięcia – mówi Starosta 
Kutnowski Daniel Kowalik.

– Chodzi o założenie firmy, 
która będzie zatrudniała oso-
by niepełnosprawne i zagrożo-
ne wykluczeniem społecznym. 
Często mówimy o tych osobach 

w kontekście trudności znale-
zienia swojego miejsca na ryn-
ku pracy. Spółdzielnia pozwoli 
takim osobom na normalne 
funkcjonowanie, na znalezienie 
pracy, a jednocześnie  będzie 
miała bardzo ważne gospo-

darcze zadanie, 
ponieważ będzie 
ona zajmować 
się utrzymaniem obiektów na 
zrewitalizowanych terenach 
w centrum miasta ale i nie tylko 
– wyjaśnia Zbigniew Wdo-

wiak, Wiceprezydent Kutna, 
który przewodniczył premie-
rowemu zebraniu. Prezesem 
Spółdzielni Socjalnej został wy-
brany Dariusz Lenarczyk, który 
poinformował, że teraz załatwia-
ne będą formalności prawne 
i proceduralne.

– Planujemy w najbliższym 
czasie złożyć dokumenty do 
Krajowego Rejestru Sądowego. 
Planujemy również złożyć pi-
smo, które przyspieszy tę pro-
cedurę. Chcemy, aby ta Spół-
dzielnia ruszyła jak najszybciej. 
Jesteśmy na etapie prowadze-
nia rekrutacji, sprawdzamy 
rynek pracy i dostępność osób, 
bo chcemy głównie zatrudniać 
osoby niepełnosprawne, osoby 
z mieszkań wspomaganych czy 
te korzystające z noclegowni 
– wyjaśnia Dariusz Lenar-
czyk.

Trwają również ustalenia zwią-
zane z zakresem prac Samorzą-
dowej Spółdzielni Socjalnej. •

Powołano SamorządowąPowołano Samorządową
Spółdzielnię SocjalnąSpółdzielnię Socjalną

Prezesem 
Spółdzielni 
Socjalnej został 
Dariusz Lenarczyk

Starosta Kutnowski Daniel Kowalik
i prezydent Kutna Zbigniew Burzyński.

ŻYCZENIA
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Kutnowscy strażnicy miejscy 
pomagają osobom bez dachu 
nad głową. Funkcjonariusze 
z kutnowskiej jednostki tylko 
od początku listopada odno-
towali już ponad 130 interwen-
cji w związku z osobami, które 
w chłodne i mroźne dni przeby-
wały w miejscach publicznych 
lub były w stanie upojenia al-
koholowego.

– Dostajemy takie zgłoszenia 
i podejmujemy interwencje w sto-
sunku do osób, które, jak sie to na-
zywa zgodnie z prawem, wywołują 

zgorszenie, poprzez to, że w stanie 
upojenia alkoholowego śpią na 
klatkach schodowych lub na przy-
stankach autobusowych. Trzeba 
pamiętać, że każda taka interwen-
cja w naszym przypadku, to jest co 
najmniej pół godziny, a niekiedy 
może się ona przedłużyć nawet do 
trzech godzin – wyjaśnia komen-
dant Straży Miejskiej w Kutnie 
Ryszard Wilanowski (na zdję-
ciu po prawej).

Interwencje przedłużają się, bo 
niekiedy osoby potrzebujące mu-
szą zostać przewiezione do szpi-
tala. Kutnowscy strażnicy zawsze 

sprawdzają również miejsca, 
w których mogą nocować bez-
domni i oferują im pomoc 
w postaci przewiezienia do 
noclegowni miejskiej. To 
wszystko w ramach "Ak-
cji Zima" prowadzonej 
co roku wraz z Miejskim 
Ośrodkiem Pomocy Spo-
łecznej oraz wieloma in-
nymi partnerami. Dodat-
kowo w ostatnim czasie 
strażnicy mają obowią-
zek pilnowania porządku 
w zakresie obostrzeń pan-
demicznych. •

Ponad 130 interwencji od listopadaPonad 130 interwencji od listopada
Strażnicy pomagają potrzebującymStrażnicy pomagają potrzebującym

Pod koniec tego roku od-
być ma się posiedzenie 
wszystkich komisji Rady 
Powiatu Kutnowskiego 
w sprawie sytuacji w szpi-
talu w Kutnie. Z takim 
wnioskiem wystąpiła rad-
na Magdalena Krupińska–
Kotulska.

– Zwracam się z wnioskiem 
o zorganizowanie na dzień 
29 grudnia 2020 o godz. 
15:00 wspólnego posiedze-
nia wszystkich komisji, w tym 
umożliwienie uczestnictwa 
ww. posiedzeniu wszystkim 
członkom poszczególnych 
komisji, w przedmiocie zapo-
znania się z obecną sytuacją 
w zakresie funkcjonowania 
Kutnowskiego Szpitala Sa-
morządowego sp. z o.o. oraz 
jego obecną sytuacją finan-
sową – czytamy w piśmie 
które radna Magdalena Kru-
pińska–Kotulska, wystoso-
wała do przewodniczącego 
Rady Powiatu Marka Ciąpały.

O sytuacji związanej z kut-
nowskim szpitalem będzie-
my jeszcze informować. •

Radni będą Radni będą 
dyskutowaćdyskutować

o szpitaluo szpitalu

ŻYCZENIA
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Od 28 grudnia do 17 stycz-
nia w Polsce wprowadzona 
zostanie kwarantanna na-
rodowa. Wiąże się to z sze-
regiem nowych obostrzeń, 
z którymi zapoznać może-
cie się poniżej. 

– Przerwanie transmisji CO-
VID–19 to jedyny skuteczny 
sposób na zwycięstwo w wal-
ce z koronawirusem. Umoż-
liwi to szczepionka przeciw-
ko COVID–19. Zanim jednak 
rozpoczniemy proces szcze-
pień, musimy być szczególnie 
ostrożni i odpowiedzialni. Do 
17 stycznia 2021 r. przedłuża-
my etap odpowiedzialności, 
podczas którego wprowadzamy 
dodatkowe ograniczenia. Za-
mknięcie stoków narciarskich 
oraz zakaz przemieszczania 
się w Sylwestra – to niektóre 
z nich. Sprawdź, jakie zmiany 
czekają nas po świętach – czy-
tamy na rządowej stronie.

Sylwester na 
nowych zasadach

Noc sylwestrowa to szczegól-
ny dzień w roku. Każdy z nas 
chce go spędzić w gronie przy-
jaciół i rodziny. W obecnej sy-
tuacji jednak wszelkiego typu 
imprezy i zgromadzenia stwa-
rzają niezwykle groźne warun-
ki do dalszej transmisji koro-
nawirusa. A co za tym idzie, 
są bardzo niebezpieczne dla 
nas i naszych bliskich. Dlatego 
zostań w domu i nie organizuj 
imprez i spotkań towarzyskich 
poza gronem domowników. 

Podobnie jak inne liczne kra-
je europejskie, również Pol-
ska wprowadza ograniczenia 
w tym dniu. Z 31 grudnia 
2020 r. na 1 stycznia 2021 
r. w godzinach od 19:00 do 
6:00 w całym kraju obo-

wiązuje zakaz przemiesz-
czania się. Wyjątkiem będą 
m.in. niezbędne czynności 
służbowe oraz inne wskazane 
w rozporządzeniu. 

Nowe zasady 
bezpieczeństwa od 28 
grudnia do 17 stycznia

Przedłużamy etap odpo-
wiedzialności i wprowadza-
my dodatkowe ograniczenia. 
Wszystko po to, aby przerwać 
transmisję COVID–19 i jak naj-
szybciej wrócić do normalno-
ści. Nowe zasady bezpieczeń-
stwa będą obowiązywały od 28 
grudnia 2020 r. do 17 stycznia 
2021 r., czyli do końca przerwy 
szkolnej. Co się zmieni?

Ponowne ograniczenie funk-
cjonowania galerii handlo-
wych – otwarte pozostają m.in. 
sklepy spożywcze, z książkami 
i prasą, drogerie, apteki, salo-
ny fryzjerskie i kosmetyczne, a 
także wolnostojące wielkopo-
wierzchniowe sklepy meblowe

Ograniczenie funkcjono-
wania hoteli – dostępne dla 
służb mundurowych, medy-
ków, pacjentów szpitali spe-
cjalistycznych, ośrodków COS. 
Wyjątkiem są również hotele 
pracownicze. 

Zamknięte stoki narciarskie
Infrastruktura sportowa do-

stępna tylko w ramach sportu 
zawodowego

10 dniowa kwarantanna dla 
przyjeżdżających do Polski 
transportem zorganizowanym

Przedłużamy dotychczasowe 
zasady i ograniczenia:

Zakaz przemieszczania się 
osób poniżej 16. roku życia bez 
opieki rodzica lub prawnego 
opiekuna od poniedziałku do 
piątku w godzinach 8:00 –16:00 

(wyjątkiem są półkolonie)
Ograniczenia w transporcie 

zbiorowym: 
– 50% liczby miejsc siedzą-

cych, albo 30% liczby wszyst-
kich miejsc siedzących i sto-
jących, przy jednoczesnym 
pozostawieniu w pojeździe co 
najmniej 50% miejsc siedzą-
cych niezajętych.

Ograniczenia w miejscach 
sprawowania kultu religijnego 
– max. 1 os./15m2

Udział w zgromadzeniach – 
max. 5 osób

Zakaz organizacji wesel, ko-
munii i konsolacji

Zamknięte siłownie, kluby fit-
ness i aquaparki

Ograniczenie w sklepach – 
max. 1 os./15m2

Godziny dla seniorów – od 
poniedziałku do piątku w go-
dzinach 10:00–12:00

Zamknięte restauracje. Posiłki 
wyłącznie na wynos lub dowóz

Żłobki i przedszkola funkcjo-
nują bez zmian

Salony fryzjerskie i kosme-
tyczne działają w reżimie sani-
tarnym

Pozostałe ograniczenia, które 
obowiązywały ulegają przedłu-
żeniu.

Zdrowe i bezpieczne 
święta Bożego Narodzenia 
Przed nami święta Boże-

go Narodzenia, które zawsze 
były czasem spotkań z rodziną  
i przyjaciółmi. Tegoroczne 
będą jednak różniły się od tych 
z poprzednich lat. Nadchodzą-
ce dni to sprawdzian z odpo-
wiedzialności dla wszystkich 
Polaków. Sprawmy, aby oczeki-
wanie na szczepienia przeciw-
ko COVID–19 było bezpieczne 

dla nas i naszych bliskich. Za-
stosuj się do obowiązujących 
ograniczeń – święta spędź 
w domu ze swoimi domow-
nikami, nie organizuj dużych 
spotkań. Pamiętaj, że obowią-
zuje ograniczenie liczby gości, 
których możesz zaprosić – jest 
to łącznie maksymalnie 5 gości 
poza osobami, które na stałe ze 
sobą zamieszkują.

Najnowszy raport 

Według najnowszego rapor-
tu (21.12.2020, godz. 10:30) 
w powiecie kutnowskim od-
notowano 12 nowych zakażeń. 
Z kolei w skali całego kraju jest 
4 633 nowych zakażeń.

– Z powodu COVID–19 zmarły 
34 osoby, natomiast z powodu 
współistnienia COVID–19 z in-
nymi schorzeniami zmarły 43 
osoby – podaje resort zdrowia. •

Rząd wprowadza nowe obostrzenia

Narodowa kwarantannaNarodowa kwarantanna
Tuż po świętach!Tuż po świętach!

Rząd ogłosił narodową 
kwarantannę w związku 
z walką z koronawirusem.
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Gmina Kutno została 
zaproszona do pro-
jektu WATERDRIVE 
realizowanego w ra-
mach Programu Inter-
reg Baltic Sea Region.

Podczas zorganizo-
wanego w siedzibie 
Urzędu Gminy spotka-
nia, z udziałem partne-
rów projektu: przed-
stawicieli Centrum 
Doradztwa Rolniczego 
w Brwinowie, Europej-
skiego Regionalnego 
Centrum Ekohydrolo-
gii PAN i firmy dorad-

czej PHENO HORIZON 
(OLP Sp. z o.o.) a także 
przedstawiciela PGW 
Wody Polskie rozmawia-
no o możliwych do pod-
jęcia krokach mogących 
stanowić wsparcie dla 
procesów gospodaro-
wania wodą na obszarze 
gminy Kutno.

Celem projektu WA-
TERDRIVE jest uspraw-
nienie polityki zarządza-
nia wodami na poziomie 
lokalnym i regionalnym 
na obszarze całej zlewni 
Morza Bałtyckiego.

Na poziomie lokalnym 

działania projektowe 
mają na celu wdrażanie 
inteligentnych praktyk 
zarządzania wodą w kra-
jobrazach rolniczych. 
W projekcie borą udział 
jednostki naukowo–ba-
dawcze, samorządy i or-
ganizacje ze Szwecji, Da-
nii, Finlandii, Niemiec, 
Litwy, Łotwy i Rosji.

Kolejne spotkanie 
w gminie Kutno pla-
nowane jest na styczeń 
2021 roku.

Strona projektu:
www.water–drive.eu

Gmina Kutno  oraz Sołectwo 
Nowa Wieś, Sołectwo Gołę-
biew Stary i Sołectwo Wysoka 
Wielka  zakończyły realizację  
projektów  współfinanso-
wanych z budżetu Samorzą-
du Województwa Łódzkiego 
w formie dotacji celowej  prze-
znaczonej na dofinansowanie 
zadań własnych Gminy w za-
kresie realizacji małych pro-
jektów lokalnych realizowa-
nych na terenach wiejskich.

Każde z sołectw otrzymało po 10 
tys. zł na realizację swoich pomy-
słów. 

W Nowej Wsi (sołtys Paweł Ku-
jawski)  zrealizowano projekt 
pn. „Zagospodarowanie terenu 
w parku wiejskim celem rozwo-
ju i integracji społecznej poprzez 
utwardzenie placu przy siłow-
ni gimnastycznej, montaż ławek 
parkowych oraz latarni solarnej”. 
W związku z realizacją tego pro-
jektu poniesiono łączne koszty 
w wysokości 17884,10 zł. 

Koszty realizacji projektu pn. „Bu-
dowa placu zabaw w miejscowości 
Gołębiew Stary (sołtys Sylwester 
Wójkowski) jako miejsca aktyw-
ności  i integracji społeczności 
lokalnej” wyniosły 13 000,00 zł, 
a w jego ramach zakupiono i za-
montowano  zestaw zewnętrzny do 
zabawy dla dzieci.

Natomiast  ramach projektu „Za-
gospodarowanie terenu znajdu-
jącego się przy świetlicy wiejskiej 
w miejscowości Wysoka Wielka” 
(sołtys Karolina Zajączkowska) 
zamontowana została altana ze-

wnętrzna o wymiarach 6 m x 4 m  
oraz huśtawka podwójna.  Koszty 
tego projektu wyniosły 16 750,00 zł.

– Projekty zrealizowane były 
z inicjatywy i przy dużym udziale 

mieszkańców z sołtysami i radny-
mi na czele. Gratulujemy pomy-
słów i dziękujemy za zaangażowa-
nie – mówi Justyna Jasińska, 
wójt Gminy Kutno •

Zagospodarowanie terenu 
w parku wiejskim w Nowej Wsi.
Koszt: 17 884,10 zł

Zestaw zewnętrzny do zabawy dla dzieci 
na placu zabaw  w Gołębiewie Starym.
Koszt: 13 000,00 zł 

W miejscowości Wysoka Wielka 
zamontowana została altana zewnętrzna.
Koszt: 16 750,00 zł

Uroczyste przekazanie grantów 
sołeckich odbyło się w wakacje 
w gmachu Urzędu Gminy Kutno.

Projekt WATERDRIVEProjekt WATERDRIVE
w gminie Kutnow gminie Kutno

Granty sołeckie zrealizowaneGranty sołeckie zrealizowane
Oto, co zrobiono w gminie KutnoOto, co zrobiono w gminie Kutno

MATERIAŁ PROMOCYJNY
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Dokładne informacje na profilu:
www.facebook.com/biblioleszczynek

Gminna Biblioteka Publiczna 
im. Józefa Bohdana Zaleskiego 

w Leszczynku 
wprowadza usługę 

„Pogotowie Czytelnicze”
czyli wypożyczanie książek

z dowozem  do domu.

Wychodząc naprzeciw oczekiwaniom 
naszych czytelników 

informujemy, że w każdą 
1 i 2 sobotę miesiąca 
w godz. 8:00 – 14:00 

otwarta będzie dla Państwa 
Filia Biblioteki w Gołębiewie Nowym 23 

Tel.  509–168–300

SERDECZNIE ZAPRASZAMY!

ŻYCZENIA
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Weekend cudów – tak nazywa-
ny jest finał Szlachetnej Paczki 
i nie są to słowa na wyrost. 
W tych dniach mnóstwo potrze-
bujących osób otrzymuje dary, 
które zmieniają ich życie. Nie 
inaczej było w Kutnie i powiecie 
kutnowskim, gdzie pomoc otrzy-
mało kilkadziesiąt osób.

Brak szczęścia, tragedie i drama-
ty – wiele rodzin w naszym regionie 
potrzebuje pomocy i dzięki wolonta-
riuszom Szlachetnej Paczki przeżywa 
teraz jedne z najpiękniejszych chwil w 
życiu.

– To był tak naprawdę cudowny 
i magiczny weekend. Pojawiali się 
tutaj darczyńcy, dobroczyńcy i przy-
wozili paczki. Później wolontariusze 
udawali się z paczkami do rodzin. 
Była moc, radość, łzy, smutek i szczę-
ście… to wszystko się razem mieszało. 
W nas były ogromne emocje, był stres, 
ale cała akcja sprawiała nam wielką ra-
dość i szczęście, do tego stopnia, że nie-
jednokrotnie wolontariusze dosłownie 
ocierali łzy – powiedziała Panoramie 
Justyna Szymańska, liderka tego-
rocznej Szlachetnej Paczki w Kutnie.

W tym roku w powiecie kutnowskim 
Szlachetne Paczki trafiły do 32 ro-
dzin. W akcję zaangażowanych było 
szesnastu wolontariuszy, a także kil-
ku dobroczyńców, którzy dodatkowo 
wsparli potrzebujące rodziny.

Prezydent Burzyński 
i magistrat pomagają

–  Już od dziewięciu lat dołączamy 
się do tej szczytnej akcji. Jako prezy-
dent obejmuję ją honorowym patro-
natem, a jako urząd przygotowujemy 
swoją paczkę dla osoby lub rodziny, 
która jest potrzebująca. Pomagamy, 
jak możemy, bo dobro wraca – ko-
mentuje prezydent Kutna Zbigniew 
Burzyński.

W tym roku kutnowski magistrat 
pomógł Panu Mariuszowi, który jesz-
cze kilkanaście lat temu wiódł spo-
kojne i zwyczajne życie z żoną. Nie-

stety sytuacja 59–letniego mężczyzny 
skomplikowała się. Zdiagnozowano 
u niego chorobę, przez którą musiał 
zrezygnować z pracy, a na domiar złe-
go, niedługo później jego żona złożyła 
pozew rozwodowy. Mężczyzna musiał 
wyprowadzić się z domu, który re-
montował wiele lat. Teraz mieszka sa-
motnie w wynajętym mieszkaniu. Pan 
Mariusz zmaga się z ciężką depresją, 
która niekiedy nie pozwala mu nawet 
wstać z łóżka. 59–latek utrzymuje 
się jedynie z renty w wysokości 1230 
złotych. Po odliczeniu kosztów utrzy-
mania oraz leków, na życie zostaje mu 
447 złotych.

W „miejskiej” paczce znalazły się 
wszystkie potrzebne Panu Mariuszo-
wi rzeczy. To między innymi dwupal-
nikowa kuchenka gazowa, pościel czy 
spora ilość środków czystości.

Spakowano także garnki, patel-
nię, makarony, olej i sporo herbaty. 
– Wszystko to przypieczętowaliśmy 
energią, jaką przesyłamy do Pana 
Mariusza. Oby był to dla niego prze-
łomowy moment! – dodaje prezydent 
Burzyński.

Mundurowi wsparli 
„Szlachetną Paczkę”

Kutnowscy policjanci i pracownicy 
Policji po raz trzeci dołączyli do grona 
darczyńców w akcji „Szlachetna Pacz-
ka”. Służyć pomocą, to jedno z wielu 
zadań policji. Niekiedy pomoc ta po-
lega na obdarowywaniu, zwłaszcza 
teraz w tym przedświątecznym czasie.

Kutnowscy policjanci i pracowni-
cy policji zorganizowali w tym roku 
zbiór darów, które przekazali w ra-
mach akcji „Szlachetna Paczka”. Przy-
gotowana paczka trafiła do siedziby 
Szlachetnej Paczki, którą na terenie 
Kutna jest Liceum Ogólnokształcące 
im. J.H. Dąbrowskiego w Kutnie. – 
Po raz kolejny mieliśmy okazję prze-
konać się, że wśród naszej policyjnej 
społeczności jest naprawdę dużo ludzi 
o wielkim sercu. Dziękujemy – mówi 
podkom. Edyta Machnik, oficer 
prasowy Komendy Powiatowej Policji 
w Kutnie.  •

Radość i łzy wzruszenia w Weekend CudówRadość i łzy wzruszenia w Weekend Cudów
Za nami finał Szlachetnej PaczkiZa nami finał Szlachetnej Paczki

Szlachetną Paczkę wsparli m.in. 
Urząd Miasta Kutno oraz Komenda 

Powiatowa Policji w Kutnie
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Mróz i śnieg nie są straszne dla 
kwiatów w Kutnie. Kolejny rok 
z rzędu w wielu miejscach w mie-
ście widać kwitnące róże. Kwiaty, 
szczególnie dwóch odmian, bardzo 
dobrze radzą sobie z niskimi tem-
peraturami i potrafią przetrwać 
w trudnych warunkach, co pozwala 
podziwiać ich piękno w tak niety-
powym okresie.

– Te odmiany to przede wszystkim 
Lady Kutno, którą z okazji 40–lecia 
Święta Róży przekazała nam niemiec-
ka firma Kördes zajmująca się hodowlą 
róż. Ten kwiat został poświęcony na-

szemu miastu, stąd ta nazwa. Ona ma 
taki morelowo–pomarańczowy kolor 
i w tym momencie jest cała w kwia-
tach. Drugą odmianą jest róża Elfrid, 
ma piękne różowe kwiaty, w ubiegłym 
roku była to jedna wielka różowa pla-
ma na rondzie 37. Łęczyckiego Pułku 
Piechoty, w tym roku kwiatów jest nie-
co mniej, ale w dalszym ciągu również 
kwitnie – mówi Jarosław Makowski, 
kierownik Biura Zieleni Miejskiej.

Różę Lady Kutno, można podziwiać w 
Parku Traugutta przy zejściu w kierun-
ku stawu, przy Urzędzie Stanu Cywilne-
go oraz na skrzyżowaniu ulic: Oporow-
skiej i Jana Pawła II. •

„Kutnowskie Panie”„Kutnowskie Panie”
rozkwitają także późną jesieniąrozkwitają także późną jesienią

To dobra wiadomość 
dla mieszkańców. Ko-
lejne drzewa są sa-
dzone w Parku Nad 
Ochnią. W zeszłym 
tygodniu w sumie po-
jawiło się 25 drzew. 
To 15 sztuk klonu 
czerwonego i 10 sztuk 
klonu polnego. Do-
datkowo nasadzenia 
miały również miejsce 
w ubiegłym miesiącu:

– Z założenia ten park 
nie jest takim zadrze-
wionym terenem, tylko 
terenem otwartym z tego 
względu, że jest położo-
ny nad rzeką i musi być 

takim kanałem przewie-
trzającym miasto. Dla-
tego też tych drzew nie 
może być tam zbyt wie-
le, ale mimo wszystko 
zdecydowaliśmy o nasa-
dzeniach. Miesiąc temu 
nasadziliśmy osiem 
lip w Parku Nad Och-
nią, można je zauważyć 
wchodząc do parku od 
strony Manhattanu. W 
sumie posadziliśmy po-
nad 30 drzew. Proszę się 
nie martwić o kondycję 
drzewek, one nie zmar-
zną, ponieważ wszystkie 
prace wykonywane są 
bardzo szybko – tłuma-
czy Jarosław Makowski, 

kierownik Biura Zieleni 
Miejskiej w Kutnie.

W tym roku w parku zo-
stały również odnowione 
elementy małej architek-
tury oraz lampy oświetle-
niowe.

– Działamy! Kolejny 
krok w kierunku pięk-
nego Parku Nad Ochnią. 
W ostatnich dniach po-
sadzono ponad 30 no-
wych drzew. To dobra in-
formacja dla wszystkich 
mieszkańców – napisał 
Przewodniczący Rady 
Miasta w Kutnie Ma-
riusz Sikora na swoim 
profilu w mediach spo-
łecznościowych. •

Nowe drzewa w parku na al. ZHPNowe drzewa w parku na al. ZHP

W parku nad Ochnią 
posadzono kilkadziesiąt 
nowych drzew.

ŻYCZENIA
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Mikołaje na motocy-
klach i w samochodach 
opanowali ostatnio Kut-
no! Wszystko za sprawą 
popularnej akcji Moto-
Mikołaje. W tym roku 
w związku z pandemią 
wydarzenie ma inny niż 
zwykle przebieg.

Dzień przed Mikołajka-
mi miłośnicy jednośladów, 
ale także m.in. zabytko-
wych samochodów, w stro-
jach mikołajów, a także 
z przystrojonymi pojazda-
mi spotkali się na parkingu 
przy ul. Łąkoszyńskiej. Na-
stępnie wyruszyli w miasto 
– przejechali przez najważ-
niejsze w Kutnie ulice i pa-
rada swoją metę miała pod 
budynkiem Urzędu Miasta.

– Cieszymy się, że mogli-
śmy po raz kolejny wspo-
móc potrzebujące dzieci 
i rodziny – mówi Artur 

Zabłocki, który po raz 
kolejny wcielił się w naj-
ważniejszego bohatera 
tych dni Moto Mikołaja – 
Dla nas najważniejsze jest 
że akcja się udała pomimo 
panującej, trudnej sytu-
acji.

Z kolei Adrian Czekaj 
podsumował akcję. Wia-
domo, że prezenty trafiły 
do kilkudziesięciu potrze-
bujących dzieci.

– Dzięki zrzutce oraz 
zbiórce maskotek, zaba-
wek i słodyczy udało się 
przygotować 65 prezen-
tów dla potrzebujących 
dzieci, duży prezent dla 
oddziału psychiatrii dzie-
cięcej i młodzieżowej oraz 
przekazać przedświątecz-
ne wsparcie kilku kutnow-
skim rodzinom – komen-
tuje Adrian Czekaj. •

Zobacz więcej zdjęć na 
www.PanoramaKutna.pl

Akcja jak co roku cieszyła się 
dużym zainteresowaniem.

 Charytatywnej akcji nie zatrzymał nawet koronawirus 

Moto Mikołaje znów w akcji!Moto Mikołaje znów w akcji!
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W ostatnim czasie doszło 
do swego rodzaju rozła-
mu w powiatowej koalicji. 
Z Komitetu Obywatel-
skiego wykluczony został 
Marek Drabik, zaś z Koali-
cji Obywatelskiej Tomasz 
Marciniak. Wiele wskazu-
je na to, że to nie koniec 
roszad w Radzie Powiatu 
Kutnowskiego.

Podczas ostatniej sesji Rady 
Powiatu Kutnowski Krzysztof 
Debich, lider Komitetu Oby-
watelskiego, poinformował 
o wykluczeniu Marka Drabi-
ka. Powód?

– Marek Drabik prezentuje 
inne stanowisko niż Klub Ko-
mitetu Obywatelskiego i chcie-
libyśmy mu teraz podziękować 
za dotychczasową współpracę. 
Z dniem dzisiejszym nie jest 
już on członkiem naszego klu-
bu – argumentował wówczas 

Krzysztof Debich. Z kolei 
Marek Drabik nie chciał odnosić 
się do słów Debicha, jednak za-
pewnia, że teraz będzie radnym 
niezależnym i niezrzeszonym.

O wiele bardziej burzli-
we było rozstanie Tomasza 
Marciniaka z powiatową Ko-
alicją Obywatelską. Po wyda-
nym przez Młodych Demokra-
tów oświadczeniu w sprawie 
radnego z gminy Krośniewice 
głos w sprawie zabrał Artur 
Gierula, który na konferencji 
prasowej poinformował o wy-
kluczeniu Marciniaka z KO. 

– Permanentne i rażące 
naruszanie postanowień re-
gulaminu potwierdzonego 
własnoręcznym podpisem 
oraz notoryczna współpraca 
z Klubem Prawa i Sprawie-
dliwości w Radzie Powiatu 
znajdująca wyraz w bezreflek-
syjnym popieraniu działań 
Zarządu Powiatu wyłonionego 
przez Prawo i Sprawiedliwość 

w kolejnych latach funkcjo-
nowania w Radzie Powiatu tj. 
w sprawie głosowań absolu-
toryjnych, budżetowych oraz 
przeciwko własnemu środowi-
sku: wstrzymanie się w kwestii 
poparcia podwyżki dodatku za 
wychowawstwo dla nauczycie-
li, stanowią jedynie wybrane 
przykłady świadomych i złych 
działań wspierających złe de-
cyzje Prawa i Sprawiedliwości 
w Powiecie Kutnowskim – tłu-
maczył na spotkaniu z dzienni-
karzami Gierula.

Po konferencji prasowej 
przedstawicieli Koalicji Oby-
watelskiej oświadczenie wydał 
także Tomasz Marciniak, któ-
ry ustosunkował się do całej 
sprawy. 

– W związku z górnolotnym 
oświadczeniem Radnego Ar-
tura Gieruli o wykluczeniu 
mnie z klubu radnych uprzej-
mie informuję, że nie jestem 
i nigdy nie byłem „marionetką”, 

którą można sterować i Pan 
Radny Gierula nie będzie mi 
narzucał swojego zdania oraz 
swoich poglądów w celu dąże-
nia do swoich niespełnionych 
ambicji „politycznych”. (...) 
Będąc radnym powiatowym 
zawsze kieruję się dobrem po-
wiatu i realizacji zadań w za-
kresie realizacji budżetu, a nie 
interesem „politycznym” Pana 
Radnego Gieruli. Pan Radny 
Gierula zapatrzył się zapew-
ne na Pana Radnego Debicha 
i uległ „modzie” wykluczania 
członków z klubu. To jest dla 
nich „niebezpieczna zabawa”, 
ponieważ niebawem może się 
okazać , że zostaną sami, a w 
dwóch klubu nie utworzą – to 
fragment oświadczenia Marci-
niaka.

O całej sprawie szerzej 
przeczytać możecie na 

www.PanoramaKutna.pl •

Rozłam w powiatowej koalicji,Rozłam w powiatowej koalicji,
dwóch radnych wykluczonychdwóch radnych wykluczonych

Tomasz Marciniak 
(ex–Koalicja Obywatelska)

Marek Drabik 
(ex–Komitet Obywatelski)

ŻYCZENIA
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Do społeczników z okazji 
Międzynarodowego Dnia 
Wolontariusza, powędro-
wały specjalne podzię-
kowania i figurki aniołów 
od kutnowskiego rzeźbia-
rza oraz drobne upominki 
z logo Miasta Kutna, które 
wręczył Zbigniew Wdowiak 
– Zastępca Prezydenta Mia-
sta Kutna w asyście Bożeny 
Budnik – Dyrektora Miej-
skiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Kutnie i Ma-
riusza Sikory – Przewodni-
czącego Rady Miasta. 

– W tym trudnym roku, 
w którym dotknęła nas pande-
mia koronawirusa, wyjątkowo 

gorąco dziękuję wolontariu-
szom niosącym pomoc naszym 
mieszkańcom, zwłaszcza oso-
bom chorym, starszym, prze-
bywającym na kwarantannie. 
Ich postawa jest szczególnie 
istotna właśnie w tym czasie, 
w którym kontakty rodzinne 
i pomoc osób najbliższych są 
utrudnione – powiedział Zbi-
gniew Wdowiak.

Wolontariusze wielokrot-
nie przekazywali nieodpłatnie 
żywność mieszkańcom miasta, 
którzy pozostawali w kwaran-
tannie. Pomagali robić zakupy 
i dostarczali niezbędne środ-
ki czystości. Zaangażowali się 
również w szycie maseczek 
i tworzenie przyłbic ochronnych.

– Współpracowaliśmy z ludź-

mi, którzy drukowali nam 
przyłbice. Rozwoziliśmy je po-
trzebującym jednostkom i oso-
bom – tłumaczy Lidia Dyśko 
z Kutnowskich Motocyklistów.

Inicjatywy zrzeszające poma-
gających to efekt spontanicznej 
reakcji – zaznacza Izabella Fili-
powicz–Stępniak z Widzialnej 
Ręki.

– Bardzo spontanicznie, ale 
w sumie w bardzo zorganizo-
wany sposób skrzyknęli-
śmy się z grupą osób 
z Kutna. Stworzyli-
śmy grupy w me-
diach społecz-
nośc iowych. 
Poszło to taką 
falą, której 
nikt z nas się 
nie spodzie-
wał – mówi 
Izabella Fili-
powicz–Stęp-
niak.

S p e c j a l n e 
podziękowania 
otrzymało dziewięć 
stowarzyszeń i niefor-
malnych grup wolontariu-
szy, które na co dzień współ-
pracują z Miejskim Ośrodkiem 
Pomocy Społecznej w Kutnie w 
ramach wsparcia dla osób znaj-

dujących się w trudnej sytuacji 
spowodowanej pandemią.

Międzynarodowy Dzień Wo-
lontariusza został ustanowiony 
w 1985 roku przez Organizację 
Narodów Zjednoczonych.

Lista uhonorowanych przez 
Prezydenta:

1. "Widzialna Ręka" Kutno
2. Grupa Ratownictwa Me-

dycznego OSP Dąbrowszczak
3. Stowarzyszenie 

K u t n o w s k i c h 
M o t o c y k l i -

stów
4. Zwią-
zek Har-

cerstwa Polskiego Hufiec Kut-
no

5. Inicjatywa Społeczna 
"Za torami"

6. Grupa wolontariuszy przy 
Kościele Zielonoświątkowym 
w Kutnie

7. Kutnowskie Stowarzysze-
nie "Nie jesteś sam”

8. Parafialny Zespół Chary-
tatywny Caritas Parasfii P.W. 
Błogosławionych Męczenni-
ków Kutnowskich

9.  „Teen Challenge” Chrze-
ścijańska Misja Społeczna Od-
dział w Kutnie  •

Wolontariusze z Kutna uhonorowaniWolontariusze z Kutna uhonorowani

FOT. UM KUTNO

ŻYCZENIA ŻYCZENIA
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O 1 stycznia 2021 r. obowią-
zywać będą nowe stawki 
opłat za odbiór i zagospo-
darowanie odpadów ko-
munalnych w Kutnie.  – Na-
leży zauważyć, że tak duży 
wzrost stawek spowodo-
wany jest drastycznym 
wzrostem kosztów odbioru 
i zagospodarowania odpa-
dów i nie jest on zależny od 
Miasta – komentują przed-
stawiciele UM Kutno.

Zgodnie z Uchwałą Nr 
XXIX/269/20 Rady Miasta 
Kutno z dnia 20 października 
2020 r. w sprawie wyboru me-
tody ustalenia opłaty za gospo-
darowanie odpadami komu-
nalnymi i ustalenia stawki tej 
opłaty oraz zwolnienia w części 
z opłaty za gospodarowanie od-
padami komunalnymi właści-
cieli nieruchomości zabudowa-
nych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostu-
jących bioodpady stanowiące 
odpady komunalne w kompo-

stowniku przydomowym (Dz. 
Urz. Woj. Łódzkiego z 2020 r., 
poz. 5717) nowe stawki wynio-
są odpowiednio:

• 29 zł na miesiąc od każdego 
mieszkańca zamieszkującego 
nieruchomość, jeżeli odpady są 
zbierane i odbierane w sposób 
selektywny,

• 58 zł na miesiąc od każdego 
mieszkańca zamieszkującego 
nieruchomość (w formie opłaty 
podwyższonej), gdy właściciel 
nieruchomości nie wypełnia 
obowiązku selektywnego zbie-
rania odpadów.

Równocześnie zwalnia się 
w części z opłaty za gospo-
darowanie odpadami ko-
munalnymi,  właścicieli nie-
ruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi, kompostu-
jących  bioodpady stanowiące 
odpady komunalne, w kom-
postowniku przydomowym, w 
wysokości 3 zł miesięcznie od 
każdego mieszkańca zamiesz-

kującego daną nieruchomość. 
Zwolnienie przysługuje wła-

ścicielowi nieruchomości na 
podstawie złożonej deklaracji, 
w której zadeklaruje kompo-
stowanie bioodpadów stano-
wiących odpady komunalne 
w kompostowniku przydomo-
wym. – Należy zauważyć, że 
tak duży wzrost stawek spo-
wodowany jest drastycznym 
wzrostem kosztów odbioru 
i zagospodarowania odpadów 
i nie jest on zależny od Miasta. 
Ze względu na  zmiany przepi-
sów i problemy jakie występu-
ją na rynku odpadów komu-
nalnych, samorządy w całej 

Polsce zmuszone są do podej-
mowania decyzji o podwyżce 
opłat pobieranych od miesz-
kańców – komentują przedsta-
wiciele UM Kutno.

Do czynników decydujących 
o zwiększeniu kosztów, należą 
zwłaszcza:

• zaostrzenie przepisów w za-
kresie zbierania i przetwarza-
nia odpadów, odnoszących się 
do podmiotów odbierających 
odpady,

•  wzrost wysokości opłaty za 
korzystanie ze środowiska, tzw. 
„opłaty marszałkowskiej” za 
składowanie odpadów, ustala-
nej rozporządzeniem Rady Mi-
nistrów, która wzrosła z 24,15zł. 
i 74,26 zł za tonę odpadów 
w 2017r. do 270 zł za tonę w 
2020r. i będzie wzrastać nadal,

• wzrost stawek za przyjmo-
wanie odpadów przez insta-
lacje komunalne, wynikający 
z zaostrzenia przepisów i wyso-
kości opłat,

• brak konkurencyjności na 
rynku,

• brak odbiorców odpadów 
przeznaczonych do recyklingu 
i gwałtowne spadki ich cen na 
rynku (np. makulatury z 400zł 
za tonę  do 250 zł za tonę, szkła 
z 50 zł za tonę do 1 zł za tonę),

• ciągły wzrost kosztów sta-
łych firm odbierających odpa-
dy: płacy minimalnej, paliw 
i energii.

Do tego wciąż brak przepisów 
zwiększających odpowiedzial-
ność producentów opakowań 
za ich zagospodarowanie co 
powoduje, że problem ten spa-
da głownie na obywateli.

Zgodnie z ustawą o utrzy-
maniu czystości i porządku 
w gminach koszty odbioru i za-
gospodarowania odpadów po-
winny być pokrywane z opłat 
uiszczanych przez mieszkańców 
gmin. Wysokość wpływów, ja-
kie Miasto obecnie uzyskuje od 
mieszkańców, tych kosztów nie 
pokryje, co zmusza do podnie-
sienia obowiązujących stawek.

Zmiana stawek nie powoduje 
obowiązku złożenia nowej de-
klaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami ko-
munalnymi.

Do właścicieli nieruchomości 
zostaną wysłane zawiadomienia 
o wysokości opłaty za gospoda-
rowanie odpadami komunalny-
mi, wyliczone jako iloczyn nowej 
stawki i danych zawartych w do-
tychczas złożonej deklaracji.

Należności z tytułu opłaty za 
gospodarowanie odpadami 
komunalnymi należy wpłacać 
(bez wezwania) w kasie Urzędu 

Miasta lub na indywidualny nr 
konta bankowego, w terminie 
do 15 dnia każdego miesiąca, za 
miesiąc poprzedni.

Pierwszą opłatę, według nowej 
stawki, należy uiścić do 15 lute-
go 2021 r.

Wszelkie zmiany danych za-
wartych w deklaracji, mających 
wpływ na ustalenie wysokości 
opłaty (zmiana liczby osób za-
mieszkujących nieruchomość, 
narodziny, zgon, zmiana właści-
ciela, sprzedaż nieruchomości) 
właściciel nieruchomości jest 
zobowiązany zgłosić w terminie 
do 10 dnia miesiąca następu-
jącego po miesiącu, w którym 
nastąpiła zmiana, do Wydziału 
Ochrony Środowiska Urzędu 
Miasta Kutno, pok. 327.

Mając na uwadze zasady 
współżycia społecznego prosi-
my Mieszkańców o zgłaszanie 
się do  Urzędu w celu złożenia 
rzetelnej deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie od-
padami.

W przypadku uzasadnionych 
wątpliwości, co do prawidło-
wości danych zawartych w de-
klaracji Urząd wezwie do udzie-
lenia wyjaśnień w powyższym 
zakresie oraz do złożenia nowej 
deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpada-
mi komunalnymi, wykazującej 
stan faktyczny zgodny z rze-
czywistością. Niewypełnienie 
tego obowiązku doprowadzi do 
określenia, w drodze decyzji, 
wysokości opłaty za gospodaro-
wanie odpadami komunalnymi, 
przy uwzględnieniu dostępnych 
Urzędowi danych. • 

Od nowego roku drożej za śmieciOd nowego roku drożej za śmieci

Od nowego roku czeka nas 
podwyżka opłat za odbiór śmieci. 
O ile więcej zapłacimy?

 Trzeba będzie mocniej sięgnąć do portfela... 

Smutne wieści przekazał 
w poniedziałek Hufiec 
ZHP Kutno - zmarł druh 
Wiesław Aksman.

„W poniedziałek rano na 
wieczną wartę odszedł Druh 
Wiesław Aksman. Prze-
wodniczący Komisji Stop-
ni Instruktorskich Hufca, 
Przewodniczący Kręgu, wie-
loletni członek Komendy 
Hufca, a przede wszystkim 
nasz Przyjaciel… Prosimy 
o modlitwę za Druha Wie-
sia…” – poinformował w 
mediach społecznościo-
wych Hufiec ZHP Kutno. 
Wiesław Aksman był jedną 
z najważniejszych posta-
ci w Hufcu ZHP Kutno, brał 
czynny udział w wielu uro-
czystościach patriotycznych 
w naszym mieście. •

Druh Wiesław Aksman 
odszedł na wieczną wartę

KONDOLENCJE
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Zakończyła się ważna inwe-
stycja na Al. ZHP, na którą 
od lat czekali kutnianie za-
mieszkujący tę część mia-
sta. Inwestycja obejmowa-
ła budowę sieci kanalizacji 
deszczowej wraz z wylotem 
do rzeki Ochni.

Wykonawca podczas prowa-
dzonych prac wykonał prze-
wiert rurą stalową do rzeki 
Ochni. Dodatkowo umocniona 
została skarpa rzeki przy wy-
locie kanalizacji. O problemie 
tworzącym się w tym miej-

scu wielokrotnie informowa-
li mieszkańcy, którzy musieli 
uważać na rozlewiska, jakie po-
wstawały w wyniku ulewnych 
deszczów.

– Wraz z Tomkiem Rędzikow-
skim podejmowaliśmy wiele 
działań by to zadanie zostało jak 
najszybciej zrealizowane. My-
ślę, iż problem z podtopieniami 
przejdzie do historii – podkre-
śla przewodniczący Rady Miasta 
Kutno Mariusz Sikora, który 
wraz z radnym Tomaszem Rędzi-
kowskim wnioskowali o budowę 
kanalizacji jeszcze w tym roku.

Po zakończeniu realizacji in-
westycji, mieszkańcy mogą już 
korzystać z odtworzonych par-
kowych alejek, chodników oraz 
fragmentu jezdni na Alei ZHP. 
Ponadto uporządkowane zosta-
ły tereny zielone, przy których 
wykonywane były prace.

Budowa kanalizacji trwała 
ponad trzy miesiące. W tym 
momencie trwają czynności od-
biorowe. Inwestycję wykonało 
Przedsiębiorstwo Handlowo – 
Usługowe ELVIS Robert Kacz-
marek za kwotę ok. 710 000 zł. •

Teraz woda zamiast 
zalewać ulice, ma 
trafiać prosto do Ochni.

Dzięki inwestycji 
problem zalań ma 
odejść w niepamięć.

Koniec z podtopieniami na ZHP!Koniec z podtopieniami na ZHP!

FOT. UM KUTNO

ŻYCZENIA ŻYCZENIA
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Tuż po nowym roku piłka-
rze KS-u Kutno rozpoczną 
przygotowania do wiosen-
nego grania. Korzystając 
z przerwy w rozgrywkach 
porozmawialiśmy z trene-
rem Dominik Tomczakiem. 
Jak z jego perspektywy wy-
glądała runda jesienna?
• Za Wami ciężka runda je-
sienna. Jako beniaminek 
plasujecie się w czubie ta-
beli i wciąż macie szansę na 
czołową ósemkę.

Celem zakładanym przed se-
zonem było utrzymanie się w III 
lidze. Początkowo w ogóle nie 
myśleliśmy o czołowej ósemce 
i po prostu chcieliśmy po run-
dzie jesiennej mieć na tyle sta-
bilną pozycję w tabeli, żeby 
wiosną nie martwić się zbytnio 
o ligowy byt. Bardzo udany po-
czątek sezonu i forma w dalszej 
części rundy sprawiły, że poczu-
liśmy iż TOP8 może być realnie 
w naszym zasięgu. Teraz patrząc 
na tabelę jest to i blisko i daleko. 
Mamy pewne powody do rado-
ści, ale na pewno jakiś niedosyt 
na pewno pozostał.
• Tak jak wspomniałeś, po-

czątek sezonu był napraw-
dę świetny w Waszym wy-
konaniu. Niestety, im było 
bliżej do końca rundy, tym 
KS prezentował się słabiej.

Po pierwszych dziesięciu 
kolejkach byliśmy rewelacją 
rozgrywek i plasowaliśmy się 
tuż za Pogonią Grodzisk Ma-
zowiecki i Świtem Nowy Dwór 
Mazowiecki, czyli obecnym li-
derem i wiceliderem III Ligi. 
Początek sezonu, gdy mieliśmy 
szeroką i stabilną kadrę poka-
zał, że dobraliśmy właściwych 
ludzi, którzy są w stanie rywali-
zować z najlepszymi zespołami.

Druga część sezonu to temat na 
zupełnie osobny wywiad. Mogli-
byśmy rozmawiać godzinami. 
W trakcie sezonu nie chcieliśmy 
mówić o niektórych sprawach 
i przeciwnościach losu, z jakimi 
musieliśmy się mierzyć. Myślę, 
że po nowym roku znów spo-
tkamy się z redaktorem i wów-
czas wtajemniczymy kibiców 
w tematy, o których większość 
nie miała pojęcia.
• Wiosną zagracie jeszcze 
trzy mecze z zasadniczej 
części sezonu, a później po-

dział ligi na dwie grupy. Na-
dzieja na czołową ósemkę 
nadal się tli?

Tak jak powiedziałem, jeste-
śmy tego celu i blisko, i dale-
ko. Te trzy wiosenne mecze 
będą na pewno bardzo trudne. 
Gramy na wyjeździe z Legią II 
Warszawa i Unią Skierniewi-
ce, u siebie z kolei podejmie-
my Huragan Morąg. Wszystko 
może się tak naprawdę wyda-
rzyć. Myślę, że już po pierw-
szym spotkaniu z Legią będzie 
wszystko wiadomo. Każdy inny 
wynik niż nasza wygrana, prze-
kreśla nasze szanse na czołową 
ósemkę. Na pewno tanio skóry 
nie sprzedamy.
• Jak wiosną wyglądać bę-
dzie kadra naszego zespo-
łu? Szykują się spore rosz-
ady?

Będziemy przebudowywać ka-
drę w taki sposób, aby być wio-
sną gotowym do gry zarówno 
w jednej, jak i drugiej grupie. 
Nie należy jednak spodzie-
wać się rewolucji i ogromnych 
roszad. Z prostego powodu – 
w drugiej części rundy nasza 
słabsza dyspozycja nie była spo-

wodowana tym, że zapomnieli-
śmy grać w piłkę czy mieliśmy 
kiepskich piłkarzy. Po prostu 
co chwilę zmagaliśmy się z kon-
tuzjami, chorobami i non stop 
ktoś wypadał z gry. 
• Jak wyglądać będą Wasze 
przygotowania do drugiej 
części sezonu?

Przygotowania rozpoczynamy 
4 stycznia, a pierwszy sparing 
gramy 23 stycznia. Będziemy 
trenować codziennie. Wśród 
naszych sparingpartnerów są 
między innymi Pomorzanin 
Toruń, Elana Toruń, RKS Ra-
domsko, KKS Kalisz, Warta 
Sieradz czy rezerwy ŁKS–u 
Łódź. Myślę, że to fajne ekipy, 
z którymi można porywalizo-
wać i sprawdzić swoją formę.

Naszą bolączką, jak co zimę, 
jest to że w Kutnie ma odpo-
wiednich obiektów i musimy 
tułać się po Łowiczu, Aleksan-
drowie Łódzkim czy Łodzi, żeby 
grać na sztucznej nawierzchni. 
To nie jest łatwe i proste. Jeśli 
chodzi o infrastrukturę zimo-
wą, to chyba jesteśmy jedynym 
klubem w lidze, który w swoim 
mieście nie ma odpowiedniego 

boiska. Jest to słabe, ale cóż…
• Pozostając przy bolącz-
kach – słabsza forma 
w drugiej części sezonu nie 
pozostała bez echa i nie 
brakowało krytyki ze strony 
kibiców.

Kibice mają prawo wypowiadać 
swoje racje i mają prawo nas, czy 
mnie krytykować. Wielokrot-
nie już podkreślałem, że nawet 
gdybym wygrał Ligę Mistrzów z 
KS–em Kutno, to w naszym mie-
ście pewnie i tak nie byłbym do-
ceniany. Mam tego świadomość, 
pogodziłem się z tym i nie robi to 
już na mnie większego, negatyw-
nego wrażenia.

Druga strona medalu jest 
taka, że kibicom trzeba się 
trochę spowiedzieć z tego, co 
w kuluarach działo się w tej mi-
jającej rundzie. Tak jak wspo-
mniałem, liczę że uda się zrobić 
to tuż po nowym roku. 

Mimo wszystko, zawsze bę-
dziemy grali dla kibiców i bę-
dziemy chcieli sprawiać im 
radość naszą grą. Myślę, że wy-
grane choćby z Polonią Warsza-
wa na inaugurację sezonu czy 

później zwycięstwo z Pogo-
nią Grodzisk po prawdziwym 
thrillerze na długo zapadną 
w pamięć miłośnikom futbolu 
w Kutnie.
• Na zakończenie – jak 
krótko można podsumo-
wać ostatnie miesiące?

Myślę, że naszemu klubowi 
należą się brawa, że organiza-
cyjnie udało się dźwignąć III 
ligę. Dla nas wszystkich była 
to zupełna nowość, nowe do-
świadczenia i okoliczności. 
Mimo wszystko daliśmy radę 
i mimo niektórych potknięć 
możemy chodzić z głową pod-
niesioną do góry. To wszystko, 
co dobre, chciałbym zadedy-
kować mojemu synowi, któ-
ry jest dla mnie całym świa-
tem. Mam nadzieję, że będzie 
ze mnie dumny. •

Runda jesienna oczami trenera Dominika TomczakaRunda jesienna oczami trenera Dominika Tomczaka
“Możemy chodzić z podniesioną głową”“Możemy chodzić z podniesioną głową”

Dominik Tomczak zapowiada, że 
niebawem opowie kibicom, co 
jesienią działo się w kuluarach KS-u.

Jesienią ekipa Dominika Tomczaka 
zaliczyła zarówno wzloty jak i upadki.

Łukasz Dynel, najsku-
teczniejszy piłkarz KS–u 
Kutno w rundzie jesien-
nej, przebywa obecnie 
na testach w II–ligowej 
drużynie – poinformował 
portal lodzkifutbol.pl

Jak podaje największy 
piłkarski portal w naszym 
województwie, najsku-

teczniejszy strzelec benia-
minka grupy pierwszej III 
ligi KS Sand–Bus Kutno 
Łukasz Dynel, który jesie-
nią zdobył siedem bra-
mek, przebywa na testach 
w drugoligowej Skrze Czę-
stochowa. Jak się okazuje, 
Dynel zaprezentował się 
w grudniu z na tyle dobrej 
strony, że został zaproszony 

na treningi także po nowym 
roku. Jego odejście z KS-u 
Kutno jest coraz bliższe...

Drużyna spod Jasnej Góry 
zajmuje w tabeli wysokie 
piąte miejsce. 24–letni Dy-
nel jest wychowankiem 
ŁKS Łódź, ale grał także 
w Andrespolii Wiśniowa Góra 
oraz Nerze Poddębice. • 

Dynel bliski odejścia z KS-uDynel bliski odejścia z KS-u Łukasz Dynel to 
najskuteczniejszy zawodnik 

KS-u Kutno.
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